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Protokół nr II/2024                                                                  

z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,  
która odbyła się w dniu 22 maja 2024 r.                                   

w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży. 

Obrady II sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto w dniu 22 maja 2024 r.                   

o godz. 14:00.                                                                                                                                                 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych.                                                                                               

Obecni:                                                                                                                                                          

1. Bartosz Burzyński 

2. Kinga Buszkiewicz 

3. Emil Gursz 

4. Julian Hermaszczuk 

5. Magdalena Jankowska 

6. Mirosław Juraszek 

7. Tomasz Kaczuba 

8. Marcin Kita 

9. Julia Kołodziejewska 

10. Mateusz Krojenka 

11. Jacek Łukaszczyk 

12. Paulina Panek 

13. Jacek Pszczółka 

14. Magdalena Pytlak 

15. Stanisław Tadej 

16. Adrian Urbański 

17. Mariusz Witczuk 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 14:00 otworzył II sesję Rady Powiatu 

Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił o potwierdzenie obecności na sesji            

i stwierdził, iż w sesji bierze udział 17 radych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.                                                                                                                          

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że porządek obrad radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy są uwagi do tego porządku.                                                    

Radny Stanisław Tadej złożył wniosek by przesunąć punkt 6a) w porządku obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Chodzieskiego - na 

ostatni podpunkt. Wniosek swój uzasadnił tym, że nie musi to być na samym początku, a poza 

tym by troszeczkę poznali nowego starostę, bo jako starosta nie zainicjował żadnej sesji.          

I chociażby z tego względu nie ma przeszkód żeby ten punkt był przesunięty.   

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że radni pracowali razem w 

poprzedniej radzie przez dwie kadencje i powinni dawno poznać styl pracy i jeżeli to jest 

jedyny argument, to nie przyjmuje tego argumentu.                                                              

Ponieważ wniosek o zmianę porządku obrad powinien być przegłosowany Przewodniczący 
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Rady Powiatu Marcin Kita zarządził, krótką przerwę w celu wprowadzenia głosowania,                      

a następnie przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
wniosku o zmianę porządku obrad poprzez przesuniecie punktu 6a jako ostatni podpunkt                   

w punkcie szóstym. 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Stanisław Tadej 

PRZECIW (13) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Paulina Panek, Jacek 

Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk 

                                                                                                                                                    

Wniosek o zmianę porządku obrad został odrzucony i Przewodniczący Rady Powiatu Marcin 

Kita przystąpił do realizacji porządku obrad, który radni otrzymali waz z materiałami na sesję, 
a który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 

    sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Chodzieskiego, 

b) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, 

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do Stowarzyszenia    

    „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych” w Poznaniu,  

d) zmiany uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Regionu  

    Wielkopolski,  

e) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Uniwersytet Trzeciego  

    Wieku” w Chodzieży,  

f) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Margoniński Uniwersytet  

    Trzeciego Wieku” w Margoninie,  

g) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do Stowarzyszenia  

    „Bezpieczny Powiat Chodzieski”,  

h) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego do podpisywania 

    poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,  

i) powołania stałych komisji Rady Powiatu Chodzieskiego, ustalenia przedmiotów ich  

   działania i składów osobowych,  

j) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego, 

k) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

l) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora  

   Regionalnego w Poznaniu na Uchwałę Nr XXX/243/2021 Rady Powiatu Chodzieskiego 

   z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia diet dla radnych Powiatu Chodzieskiego  

   oraz określenia wysokości stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu samochodowego nie  

   będącego własnością powiatu,  

m) oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 

w Chodzieży na podstawie raportu,  



 3

n) określenia liczby przedstawicieli oraz ich wyboru do Rady Społecznej Szpitala  

    Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,  

o) powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa  

    w Chodzieży na kadencję 2024-2029,  

p) delegowania dwóch radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

r) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego, 

s) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne głosy i oświadczenia. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita ogłosił pięć minut przerwy. 

Po przerwie kolejnym punktem porządku obrad było. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że protokół radni otrzymali wraz                 

z materiałami na sesję i zapytał, czy są uwagi do protokołu. Żadnych uwag nie było 

przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty. 
 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad 

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

między sesjami. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy ktoś z radnych ma  pytania do Starosty.                                                                                                                           

Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było.                                                                                          

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 

stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.      

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Pierwsza była uchwała w sprawie  

a) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Chodzieskiego, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                 

Starosta Adrian Urbański podziękował Zarządowi za tą propozycję wynagrodzenia                            

i oświadczył, że w związku z tym, że ta uchwała dotyczy jego nie będzie brał udziału                      

w głosowaniu.                                                                                                                                   

Radny Stanisław Tadej zauważył, że Starosta nigdy nie pracował na stanowisku 

kierowniczym, dlaczego więc młodej osobie przyznaje się od razu maksymalne 

wynagrodzenie. Pytał, czy inni pracownicy starostwa, w momencie zatrudnienia, też dostają 
maksymalne wynagrodzenie. Widzieli, w poprzedniej kadencji, jaką mieli historię 
pracowników. Nawet dotarł do niego list, który miał na myśli wszystkich pracowników 
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zatrudnionych w starostwie jak i w podległych jednostkach. Uważa, że jakieś ramy 

przyzwoitości powinny być. Gdyby to było przedsiębiorstwo prywatne, takie które by miało 

efektywnie pracować, na pewno na coś takiego by sobie nie pozwoliło. Poza tym, jak to się 
ma do wszelakich regulaminów, wytycznych i tak dalej. Teraz wszystko, dosłownie każdy 

krok jest określony, to wolno, tego nie wolno i tak dalej. Zastanawiał się, czy stanowisko 

starosty jest jakieś inne, nie podlegające żadnym regułom? Przecież starosta, wicestarosta, 

inni pracownicy podlegają również kodeksowi pracy. Powinni być objęci pewnymi regułami 

o zasięgu wspólnym. Powinno też być coś takiego, że jakiś stopień w skali, zaczynając od 

najwyższej władzy czyli od starosty, wicestarosty, kierowników i pracowników, powinna być 
jakaś hierarchia. Od razu proponuje się dać dodatek funkcyjny maksymalny, a jak starosta 

będzie miał jakieś super osiągnięcie, to co wtedy się zrobi jak już wszystko będzie 

zamknięte? Zastanawiał się, czy tego nie można by było zrobić w ten sposób, żeby po jakimś 
czasie dać, po trzech, po sześciu miesiącach. Przecież to jest taki pracownik jak stażysta, 

który dopiero przyszedł i zaczął pracować na tym stanowisku. Jak mieszkańcy to śledzą 
myślą, co się wyprawia w tej instytucji. Co to jest za instytucja, ledwie koniec z końcem 

wiążą, a tutaj takie rozpasanie. A zbliżają się czasy trudne. Teraz jest spokój, spotkają się po 

wyborach do Europarlamentu i wtedy się rozpocznie, rosnące ceny energii, bezrobocie.                  

Jak ten nowy starosta sobie z tymi problemami poradzi? Już nie jesteśmy najlepsi pod 

względem zatrudnienia. Ta sytuacja będzie się potęgować i będzie ekstremalnie trudna. 

Uważa, że powinno się odbyć głosowanie nad każdym składnikiem albo przynajmniej nad 

dodatkiem funkcyjnym powinno podlegać osobnemu głosowaniu. Kończąc wypowiedź 
stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie, by starosta otrzymał maksymalnie 14 tysięcy i po 

pewnym czasie, trzech, czy sześciu miesięcy to wynagrodzenie zwiększyć.                                                                                                                                        
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita przypomniał, że jest rozporządzenie Rady 

Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników, tak więc regulacje istnieją i na podstawie 

tych regulacji zarząd zaproponował to wynagrodzenie i rada będzie głosować, to co 

przedstawił zarząd.                                                                                                                               

Radna Julia Kołodziejewska powiedziała, że ma zastrzeżenie do wysokości dodatku 

specjalnego ponieważ w skali roku jest to 48 tysięcy, a w skali kadencji 240.  Stwierdziła,              

że patrząc na stan powiatu chodzieskiego grozi nam marginalizacja, a także mamy najwyższą 
stopę bezrobocia. Prawdopodobnie dojdzie do 8 %. Mamy wyższą skalę bezrobocia niż 
wynosi bezrobocie krajowe.  Z jednej strony liczy na to, aby starosta był taką osobą, która 

będzie aktywnie brała udział we wszelkich działalnościach powiatu. Ma też jedno 

zastrzeżenie do obchodów powiatowych w Szamocinie. Nie było tam żadnego reprezentanta 

ze strony powiatu chodzieskiego. To było przykre dla mieszkańców, a także dla strażaków. 

Mają problem jeżeli chodzi o budżet. Mają dofinansowanie jeżeli chodzi o sportowców,                       

a także o lokalnych artystów w Szamocinie. Prosiłaby o większe zaangażowanie i patrzenie 

na mieszkańców, a nie na jednostkę.                                                                                                                             
Radny Mirosław Juraszek na początku swej wypowiedzi odniósł się do ostatniej kwestii, 

którą radna podniosła stwierdzając, że to tak na przyszłość. Będą mieli różne wydarzenia 

powiatowe, za chwilę będzie Dzień Wody, który organizuje od kilkunastu tygodni 

wicestarosta Mariusz Witczuk. Ma doświadczenie z dożynek, kiedy radni przychodzą jako 

goście, nie stoją przy bramie, nie pomagają organizować tych dożynek, nie dbają o to żeby 

gości z zewnątrz doprowadzić. Nie czują się gospodarzami wydarzenia. Apeluje żeby tymi 

gospodarzami przy każdej okazji był każdy z nich, w tym radna na święcie straży pożarnej                 

w Szamocinie, była w ich imieniu. Stwierdził, że nie są w stanie być wszędzie. Jest aplikacja 

turystyczna, w której jest kalendarium. Zeszły rok zamknął się ponad pięciuset imprezami.  

Te imprezy są najczęściej w soboty i w niedziele. Niekiedy odbywa się ich pięć, siedem, 

osiem, bywało tak – w jednym czasie. Każdy z nich będzie głosował i każdy ma prawo 

glosować tak jak uważa. Wysłuchali ich uwag ale do niektórych się odniesie.  Przypomniał, 

że Adrian Urbański od 13 lat administruje, do tej pory, bo teraz się zrzekł, sołectwem 

Stróżewo. Jeżeli radny Stanisław Tadej był tam 5-7 lat, 10 lat temu i był tam wczoraj,           

to pewnie widzi różnicę. Adrian Urbański prowadził firmę prywatną, wie skąd się bierze 
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złotówka, nie przespał niejednej nocy, bo nie wiedział rano, czy już jest splajtowany, czy 

jeszcze nie, z powodu różnych wahnięć rynku. Radny, jak sięga pamięcią, zawsze pracował     

w budżetówce i zawsze jego pensja była 100 % zagwarantowana. Przypomniał, że Starosta 

Adrian Urbański dostał 25% poparcia od każdego głosującego wyborcy, co czwarty wyborca 

zagłosował na Adriana Urbańskiego. W jego gminie, gdzie pracuje, gdzie się wykazał jako 

gospodarz i osoba dbająca o interesy społeczne swojego sołectwa. Adrian Urbański od dwóch 

kadencji był członkiem zarządu, zna każdy dokument, każde podjęcie, każdą propozycję.              
Zna to co było, ale też zna to co będzie, bo plan wieloletni, który wspólne razem tworzyli                          

z zarządem i radą Adrian Urbański współtworzył. Nie jest stażystą i nie jest noworyszem. 

Budżet powiatu jest ponad 100 milionów. Starosta za ten budżet odpowiada. Nie odpowiada 

zespołowo z zarządem, tylko odpowiada indywidualnie. Równolegle jest reprezentantem 

wojewody i jednoosobowo, za wszystko co się wiąże z majątkiem wojewody na terenie 

powiatu, odpowiada Adrian Urbański – starosta. Jeżeli któryś z pracowników, a jemu się                   
to zdarzyło kilkakrotnie, ale tylko kilkakrotnie przez tyle lat, to odpowiedzialność ponosi 

starosta. W tym wypadku będzie to Adrian Urbański. Pracowników jest ponad 

siedemdziesięciu, ale w całej korporacji jak nazywa organizację jest ponad trzystu.                            

Za każdego z nich, każdą sprawę, mimo, że ma dyrektora, szefa jednostki, starosta też musi 

odpowiadać i ponosi odpowiedzialność. Jak przyjeżdża prokurator do którejś z jednostek,                    

bo tak się też zdarzało, na donosy czy inne zdarzenia, ale było, to przychodzą do starosty.            

On za to odpowiada. Pracują z Panem Stanisławem Tadejem od 26 lat razem. Kiedy był 

burmistrzem, radny był szefem ciepłownictwa w miejskiej ciepłowni. Adrian Urbański ma 

odwagę być starostą i ponosić odpowiedzialność za cały ten zespół trzystuosobowy, za 

powiat, który ma ponad 40 tys. mieszkańców, za budżet, który ma ponad 100 milionów.      

Przypomniał, że jak w tamtych czasach namawiał radnego żeby przekształcili zakład 

budżetowy w spółkę, to od radnego usłyszał, że nie ma odwagi, bo nie będzie majątkiem 

własnym, jako prezes spółki, gwarantował jakości jej działania. Adrian Urbański ma odwagę 
być starostą i ta pensja jest na 100 % o tym przekonany, bo ma to doświadczenie, mu się 
należy. Radny może zagłosować jak chce, ale apeluje żeby uszanować jego odwagę, 
uszanować odwagę wyborców, bo ma 25 % w swojej gminie, dać mu szansę nie na zasadzie 

stażysty, bo on nie przyszedł się uczyć, on wie po co tu przyszedł. Jest przekonany, że będzie 

to robił najlepiej, jak to tylko możliwe.                                                                                                                                  

Radny Stanisław Tadej zauważył, że ilość głosów przelicza się na powierzchnię i ilość 
pieniędzy wydanych na kampanię wyborczą. Dodał, że po pierwsze - gdyby siedząca na sali 

wicewójt nie przeszła go gminy ze starostwa, to może nigdy nie byłby radnym i tak się 
wspinał. Po drugie, odnośnie budżetówki, w tej budżetówce nie całe życie pracował, może nie 

30 %, bo pracował w trzech różnych instytucjach i w tej budżetówce wcale nie jest tak 

cudownie jak widzi takich radnych tu siedzących, którzy co innego myślą na temat tego 

wynagrodzenia, a co innego głosują. Na pewno radny o tym wie i zdaje sobie z tego sprawę,   
i zdają sobie z tego sprawę pracownicy. Odnośnie spółek, co doradcy, te stowarzyszenia, 

które będą za chwilę głosować, gdzie były tworzone spółki, tam gdzie można było 

mieszkańców pompować. A mianowicie mieszkańców się pompuje tam gdzie jest żywa 

gotówka. Tam gdzie jest woda i ścieki. Za chwilę się to wszystko uwolni i podniesie.                        

Za ciepło, bo oni płacą, za mieszkaniówkę. Pytał dlaczego, radny jak był burmistrzem, czy 

obecny burmistrz nie prywatyzują MOSiR -u, domu kultury, biblioteki, bo tam nie ma tej 

żywej gotówki. W tych spółkach kolesiom swoim daje się zatrudnić w radach nadzorczych. 

On z budżetówki nie ma się czego wstydzić, bo robił takie rzeczy, którym jego następca do 

pięt nie dorósł. Nie wolno było finansować modernizacji kotła. Wszystko miało przepłynąć 
przez urząd. Zrobił to, zaciągnął kredyt. Nie będzie się przechwalał osiągnięciami. Gdyby 

Adrian Urbański przeszedł z prywatnej firmy, gdzie zarabiał 20-30 tys., to by to rozumiał,               

że należy wszystko zrobić żeby podnieść. On w takiej firmie nie pracował. Mało jest sołtysów 

w powiecie?  Jak będą tak patrzeć, to się będą cofać. Już przed wojną w Chodzieży mieli na 

stanowisku starosty w Chodzieży i gdzie indziej osoby w stopniu doktorskim. Jak będą tak 

myśleć, to daleko nie zajdą tą drogą. Życzy staroście jak najlepiej, żeby wszystko dobrze szło, 



 6

ale zdaje sobie sprawę i widzi, że nie będzie to na pewno łatwo, w tej sytuacji jaka jest.                        

Nie będzie tak, że zaraz dostanie pieniądze, bo takich starostów Urbańskich w Wielkopolsce                

i całej Polsce będzie pełno, gdzie prawie wszyscy są nasi i naszym należy dać. Tylko nie 

będzie skąd dać. Wtedy się okaże jak będą rządzić tym powiatem. Za pół roku okaże się, że 

nie ma pieniędzy.                                                                                                              

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, odnosząc się do wypowiedzi radnego, stwierdził, 

że MOSiR- y i domy kultury nie są prywatyzowane ponieważ ustawodawca wymusza na 

samorządzie prowadzenie tego typu instytucji.                                                                                    

Radna Julia Kołodziejewska sprostowała wypowiedź radnego Mirosława Juraszka 

stwierdzając, że nie powiedziała, że Adrian Urbański nie ma żadnych osiągnięć. Nic nie 

powiedziała w tym temacie, może jej przedmówca mówił ? Powiedziała tylko, że należy dać 
szansę młodemu człowiekowi, niech się wykaże i nie można go skreślać od razu. Powiedziała 

o kwestii finansowania, że pensja powinna być troszeczkę niższa. Tylko tyle ma w tym 

temacie do powiedzenia i uważa, że powinni być użyteczni narodowi, to jest ich priorytet.                                                                                                             

Innych głosów w tym punkcie porządku posiedzenia nie było więc Przewodniczący Rady 

Powiatu Marcin Kita przystąpił do głosowania.                                                                             

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Chodzieskiego, 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Paulina Panek, Jacek 

Pszczółka, Magdalena Pytlak, Mariusz Witczuk 

PRZECIW (1) 

Stanisław Tadej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Adrian Urbański 

Uchwała Nr II/6/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie ustalenia miesięcznego 

wynagrodzenia Starosty Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 

podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

b) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                        

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Uwag do projektu uchwały nie było, przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów 

Polskich, 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Mateusz Krojenka, Jacek 

Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz 

Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Julia Kołodziejewska, Stanisław Tadej 

Uchwała Nr II/7/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do Związku Powiatów Polskich została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 

podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do Stowarzyszenia 

„Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych” w Poznaniu,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesje, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                        

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Radny Stanisław Tadej stwierdził, że widzowie, którzy to śledzą być może nie zdają sobie 

sprawy, że przystąpienie do stowarzyszenia to jest za darmo. Z tym wiążą się składki, 

pieniądze i tak dalej. Tych stowarzyszeń mają kilka. Może gdyby było zredukowane do 

mniejszej ilości, mogły by one pracować efektywniej. Teraz się dąży do gigantomanii, 

wszystko co duże to piękne. Niższe koszty byłyby i większa efektywność. Powiedział, że 

będzie się wstrzymywał od głosu i by się bardzo zastanawiał, czy nie głosować przeciwko 

temu.                                                                                                                                                         

Innych uwag do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu 

Chodzieskiego do Stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych” w Poznaniu,  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr II/8/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do Stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek 

Kształcenia i Studiów Samorządowych” w Poznaniu została przez Radę Powiatu 

Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

d) zmiany uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Regionu 

Wielkopolski,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                 

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia Gmin i 

Powiatów Regionu Wielkopolski,  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
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Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

PRZECIW (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr II/9/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu 

do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Regionu Wielkopolski została przez Radę Powiatu 

Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

e) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Uniwersytet Trzeciego 

Wieku” w Chodzieży,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                      

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Radny Stanisław Tadej odnośnie stowarzyszeń trzeciego wieku, stwierdził, że zauważyli                 

z żoną taką prawidłowość w stosunku do populacji, ile w społeczeństwie jest seniorów, a ile 

należy do trzeciego wieku. Jest to liczba znikoma. To też świadczy o tym, że sposób 

oddziaływania nie jest taki właściwy, bo gdyby był właściwy, to Platforma jako ugrupowanie 

polityczne mieliby 99 % poparcia, a nie tyle co mają. Powiedział, że jak żona tam była, to 

dostała coś do podpisania, żeby wykorzystać to w celach partyjnych. Dlatego część 
społeczeństwa, jak się rozmawia ze starszymi ludźmi, nie chcą do takiego stowarzyszenia 

należeć, które ma odcień polityczny, bo ma i nie da się tego ukryć. Słyszał to w Chodzieży              

i w Margoninie, w Szamocinie nie dyskutował, ale w tych dwóch miejscach wyraźnie to 

widać. To są wszystko podpory, te stowarzyszenia w Poznaniu, podpierające się jedno                     

z drugim i jeszcze do tego ogródki działkowe, i tak dalej. Gdyby nie te stowarzyszenia to by, 

jako ugrupowanie, byli z mniejszą ilością mandatów. To jest im potrzebne, plus do tego rady 

młodych i tak dalej.                                                                                                                   

Starosta Adrian Urbański zapytał radnego, kiedy ostatnio  uczestniczył w jakiejś imprezie 

organizowanej przez Uniwersytet Trzeciego Wieku, czy inne stowarzyszenie na terenie 

naszego powiatu? 

Radny Stanisław Tadej odpowiedział, że nie uczestniczył dlatego, że zdaje sobie sprawę, jaki 

jest charakter tej działalności. Raz kiedyś był i widział jak to jest, i dopóki się to nie zmieni        

to nie będzie uczestniczył, a nie zanosi się na to żeby się zmieniło.                                                                                                                  

Innych uwag do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

„Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Chodzieży,   

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr II/10/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do Stowarzyszenia „Uniwersytet Trzeciego 

Wieku” w Chodzieży została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

f) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Margoniński 

Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Margoninie,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że radni otrzymali projekt 

uchwały wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                   

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

„Margoniński Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Margoninie,   

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr II/11/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie przystąpienia do 

Stowarzyszenia „Margoniński Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Margoninie została 

przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

  
Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

g) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Chodzieskiego do Stowarzyszenia 

„Bezpieczny Powiat Chodzieski”,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwał y radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                   

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było, przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu 

Chodzieskiego do Stowarzyszenia „Bezpieczny Powiat Chodzieski”,  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Uchwała Nr II/13/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie przystąpienia Powiatu 

Chodzieskiego do Stowarzyszenia „Bezpieczny Powiat Chodzieski”, została przez Radę 

Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

h) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego do podpisywania 

poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, ze projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku               
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z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego 

do podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Powiatu 

Chodzieskiego,   

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Uchwała Nr II/13/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego do podpisywania poleceń wyjazdu 

służbowego dla Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę 

Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
  

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

i) powołania stałych komisji Rady Powiatu Chodzieskiego, ustalenia przedmiotów ich 

działania i składów osobowych,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku               

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

ustalenia przedmiotów ich działania i składów osobowych,   

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Uchwała Nr II/14/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie powołania stałych komisji 

Rady Powiatu Chodzieskiego, ustalenia przedmiotów ich działania i składów osobowych 

została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

j) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego, 

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję. Następnie przytoczył przepisy ustawy o samorządzie 

powiatowym i Statutu powiatu stanowiące, w jakim składzie może być powołana Komisja 

Rewizyjna i zwrócił się do radnych o przedstawienie kandydata na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.                                                                                                                                              

Starosta Adrian Urbański na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę 
Emila Gursza. Innych kandydatów na przewodniczącego komisji nie zgłoszono i 

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zwrócił się do radnych o przedstawienie 

kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.                                                                                                                              
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Starosta Adrian Urbański na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wskazał radną 
Julię Kołodziejewską.                                                                                                                                                      
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają 
zgodę na pracę w komisji. Radni Emil Gursz i Julia Kołodziejewska wyrazili zgodę. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił radnych o wskazanie 

kandydata na Sekretarza Komisji Rewizyjnej.  

Starosta Adrian Urbański na Sekretarza Komisji Rewizyjnej wskazał radnego Jacka 

Pszczółkę, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji.  

Innych kandydatów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał 

projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego,.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Uchwała Nr II/15/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta                       

i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

k) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Chodzieskiego, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję. Następnie przytoczył przepisy ustawy o samorządzie 

powiatowym i Statutu powiatu stanowiące, w jakim składzie może być powołana Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji i zwrócił się do radnych o przedstawienie kandydata na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.                                                                                                        

Starosta Adrian Urbański wskazał na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

radnego Mateusza Krojenkę, który nie wyraził zgody na kandydowanie, więc Starosta Adrian 

Urbański zgłosił kandydaturę radnej Pauliny Panek na Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Radna Paulina Panek wyraziła zgodę na kandydowanie.                                                                                                           

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił o zgłaszanie kandydatów na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.                                                              

Starosta Adrian Urbański na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Krojenki, który wyraził zgodę na kandydowanie.                       

Na sekretarza tej komisji Starosta Adrian Urbański zgłosił kandydaturę radnego Tomasza 

Kaczuby, który wyraził zgodę na kandydowanie.  Innych kandydatur nie zgłoszono.                                                                                          

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał, czy 

są uwagi lub pytania do tej uchwały. Żadnych głosów nie było przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Chodzieskiego,  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Mateusz Krojenka, Jacek 

Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian 
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Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Julia Kołodziejewska 

Uchwała Nr II/16/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu 

Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

l) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Prokuratora Regionalnego w Poznaniu na Uchwałę Nr XXX/243/2021 Rady Powiatu 

Chodzieskiego z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia diet dla radnych Powiatu 

Chodzieskiego oraz określenia wysokości stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

samochodowego nie będącego własnością powiatu,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                           

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Poznaniu skargi Prokuratora Regionalnego w Poznaniu na Uchwałę Nr XXX/243/2021 Rady 

Powiatu Chodzieskiego z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia diet dla radnych 

Powiatu Chodzieskiego oraz określenia wysokości stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

samochodowego nie będącego własnością powiatu,  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Paulina Panek, Jacek 

Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk 

Uchwała Nr II/17/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Regionalnego w Poznaniu na 

Uchwałę Nr XXX/243/2021 Rady Powiatu Chodzieskiego z dnia 14 grudnia 2021 r. w 

sprawie ustalenia diet dla radnych Powiatu Chodzieskiego oraz określenia wysokości 

stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego własnością 

powiatu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 14            

do niniejszego protokołu. 
                                                                                                                                                     

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie  

m) oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 

Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że radni otrzymali projekt 

uchwały wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku               

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Radny Stanisław Tadej stwierdził, że uwag do projektu uchwały nie ma, ale ma jedno pytanie 

dlaczego się tak dzieje, że duża ilość porodów odbywa się poza szpitalem chodzieskim,                             

a szczególnie w Wągrowcu. To jest taki moment, że można to sobie zaplanować. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita wyjaśnił, że to mieszkańcy powiatu 

wągrowieckiego tutaj się rodzą, a to wynika z tego, że tam nie ma porodówki.                                                                                                                                          

Innych głosów nie było, przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Szpitala Powiatowego 

im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu, 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Uchwała Nr II/18/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- 

finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie 

raportu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 15                            

do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

n) określenia liczby przedstawicieli oraz ich wyboru do Rady Społecznej Szpitala 

Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku                 

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było, Pani Ewa Kubiś wyraziła na kandydowanie do Rady 

Społecznej Szpitala Powiatowego im. prof.. Romana Drewsa w Chodzieży  przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli oraz ich wyboru do Rady 

Społecznej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek 

Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian 

Urbański, Mariusz Witczuk 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Juraszek 

Uchwała Nr II/19/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie określenia liczby 

przedstawicieli oraz ich wyboru do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. prof. 

Romana Drewsa w Chodzieży została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta                      

i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
                                                                                                                                                        

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

o) powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa                          

w Chodzieży na kadencję 2024-2029,  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że radni otrzymali projekt 

uchwały wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy, w związku           

z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. prof. 

Romana Drewsa w Chodzieży na kadencję 2024-2029,  

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek 

Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian 

Urbański, Mariusz Witczuk 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Juraszek 

Uchwała Nr II/20/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie powołania Rady Społecznej 

Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na kadencję 2024-2029 

została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

p) delegowania dwóch radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i zapytał czy,                             

w związku z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                  

Radna Julia Kołodziejewska stwierdziła, że nie ma uwag co do kandydatów, ale jeśli chodzi  

o komisję bezpieczeństwa Szamocin też potrzebuje swojego reprezentanta ponieważ jako 

Szamocin nie mają komisariatu policji, zmagają się ze wzrostem niebezpieczeństwa i braku 

porządku w mieście. Nie widać policji, a wieczorem bardzo rzadko można też zauważyć 
radiowóz. Wzrasta też narkomania, Szamocin jest nazywany białym miastem. dlatego prosiła 

aby mieszkaniec Szamocina miał możliwość bycia w składzie Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku.                                                                                                                                         

Starosta Adrian Urbański wyjaśnił, że delegowali do tej komisji dwóch przedstawicieli -

Bartosza Burzyńskiego i Mateusza Krajenkę, bo mają doświadczenie w branży 

bezpieczeństwa. Bartosz Burzyński jest strażakiem, a Mateusz Krojenka pracuje w straży 

miejskiej.  Jest to organ doradczy ponieważ spotykają się na Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku dwa razy do roku i przedstawiciele poszczególnych służb przedstawiają raporty ze 

swojej działalności, raport policji, straży, weterynarii itd. Oświadczył, że jeżeli zależy radnej 

na pracy w tej komisji, to zaprasza. Jako organ doradczy, starosta ma możliwość doproszenia 

innych osób do pracy w tej komisji. Zaprosił radną i zobowiązał się do tego, że jako radna, 

będzie dostawała zaproszenia na posiedzenie tej komisji. Myśli, że tak najłatwiej, najprościej, 

jeżeli radną to satysfakcjonuje, mogą ten problem rozwiązać.                                                                                                                           
Radna Julia Kołodziejewska podziękowała staroście za wysłuchanie jej głosu.                                                                                                  

Innych głosów nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku, 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek 

Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian 

Urbański, Mariusz Witczuk 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Juraszek 

Uchwała Nr II/21/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie delegowania dwóch radnych  
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do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku została przez Radę Powiatu 

Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

Kolejną uchwałą była uchwała w sprawie  

r) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, ze projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję, odczytał projekt uchwały i poprosił Skarbnik Annę 
Zdziebło o przedstawienie proponowanych zmian.                                                                                 

Skarbnik Anna Zdziebło omówiła proponowane zmiany w projekcie uchwały dotyczącej 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego oraz zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024.                                                                                                                   

Następnie zapytał czy, w związku z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                 

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Chodzieskiego, 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina 

Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julia Kołodziejewska, Stanisław Tadej 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Juraszek 

Uchwała Nr II/22/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta             

i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

Ostatnią uchwałą była uchwała w sprawie  

s) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, ze projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję.                                                                                        
Skarbnik Anna Zdziebło omówiła proponowane zmiany.                                                              

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, odczytał projekt uchwały i zapytał, 

czy w związku z tym projektem są pytania lub uwagi.                                                                                 

Pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina 

Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julia Kołodziejewska, Stanisław Tadej 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Juraszek 

Uchwała Nr II/23/2024 z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
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rok 2024 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 20           

do niniejszego protokołu. 

Kolejnym punktem porządku posiedzenia były 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 

nie wpłynęła i zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie.                                                

Żadnych głosów nie było, więc przystąpiono do następnego punktu porządku posiedzenia. 

 

8. Wolne głosy i oświadczenia. 
Jako pierwszemu Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita udzielił głosu Staroście 

Adrianowi Urbańskiemu.                                                                                                   

Starosta Adrian Urbański powiedział, że wraz z Wicestarostą przedstawi pewne kwestie 

inwestycyjne i organizacyjne, to co w naszym powiecie za chwilę się wydarzy i co już trwa.  

Na 120 tys. podpisano umowę w ubiegłym tygodniu na remont dachu w Placówce 

Opiekuńczo-Wychowawczej „Rodzina” w Szamocinie, ten remont za chwilę ruszy.                        

W przyszłym tygodniu będzie podpisana umowa o wartości ponad 3 miliony trzysta tysięcy 

na odcinek drogi Rudki – Sypniewo. Będzie wyremontowany kolejny odcinek. Bardzo duża 

inwestycja, remont DPS, wkrótce będzie podpisanie umowy i dlatego dzisiaj zmieniali 

uchwałę ponieważ trzeba było uzupełnić brakującą kwotę do tej inwestycji. Łączna kwota 

zamknie się wartością ponad 7 milionów 200 tys. Poinformował, że powiat chodzieski 

otrzymał 2 miliony zł dotacji, darowizny od osoby prywatnej, mieszkańca powiatu 

chodzieskiego. Z tych pieniędzy wykonają za chwilę remont dachu za 120 tys., w Szamocinie 

zostanie też wykonany remont elewacji, a reszta tych środków w całości trafi na remont DPS. 

Tam jest bardzo szeroki zakres prac, między innymi dach i fotowoltaika. Poza tym dwa 

projekty z Nowego Ładu na remonty zabytków, blisko pół miliona na remont dachu 

zabytkowej części szpitala oraz remont kościoła św. Floriana, którego powiat jest partnerem. 

Tam na wykonanie prac też będzie około pół miliona zł. Odnośnie wsparcia organizacji 

powiedział, że od kilku lat wspierają te organizacje. Może nie w takim zakresie jak by się 
chciało, jednak co roku te środki są powiększane, ogłaszane otwarte konkursy ofert,                          

w których mogą brać udział wszystkie organizacje. I część tych organizacji korzysta i dostaje 

te środki. W tym roku jest to 30 tys. zł. Wspierają też różne inicjatywy, różne wydarzenia, 

które się dzieją na terenie naszego powiatu. Następnie poprosił Wicestarostę Mariusza 

Witczuka o przedstawienie kalendarza imprez nadchodzących.                                                                                                                               

Wicestarosta Mariusz Witczuk potwierdził, że wspierają stowarzyszenia i organizacje 

różnego rodzaju poprzez konkursy. Jest też kilkadziesiąt stowarzyszeń, które wspierają                  
w nieco prostszej formie, więc tę sumę 30 tys. można by pomnożyć razy dwa albo trzy.             

Zaprosił wszystkich do udziału w planowanych wydarzeniach ponieważ z doświadczenia 

poprzedniej kadencji wie, że to były dwie, trzy osoby, które uczestniczyły różnych 

wydarzeniach. Ciągle były to te same osoby, a zapraszani byli wszyscy. Zadeklarował ,                     

że wesprą wszystkie inicjatywy radnych. Powiedział, że maj i czerwiec, to są takie miesiące 

kiedy tych wydarzeń jest naprawdę wiele. Uczestniczą w wielu wydarzeniach jako 

współorganizator, mają też swoje sztampowe imprezy, które od kilku lat promują i zaprosił na 

nie. Poinformował, że są po czwartej edycji Ultra Trail maraton. W czerwcu przypadną trzy 

wydarzenia bardzo duże. Organizują imprezy rotacyjne w różnych gminach. W tym roku 

organizują III Powiatowy Bieg Bez Spiny w gminie Budzyń. On się odbędzie 8 czerwca                    

o godz. 11:00. Zaprosił do udziału w tym wydarzeniu także szkoły, stowarzyszenia, jednostki 

samorządowe, OSP i inne organizacje. Dzisiaj radni otrzymali zaproszenia na kolejną 
konferencję, którą organizowali już w zeszłym roku. W tym roku skupili się na wodzie i na        

11 czerwca zaprosił do Chodzieskiego Domu Kultury. Od godz. 10-14 będą cztery panele, 

które będą poruszały szeroko pojęty temat wodny. Będzie mowa o Dolinie Noteci, o bagnach, 

mokradłach, o zbieraniu deszczówki, o małej retencji leśnej i o problemie rekultywacji jezior. 

Trzecią imprezą, którą będą organizowali wspólnie z domen kultury i teatrem Próbownia nad 
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Jeziorem Strzeleckim, to druga noc świętojańska 15 czerwca. Ta impreza zaczyna się o 

dziewiętnastej. Powiedział, że dzisiaj radni otrzymali przekierowanie do aplikacji turystycznej 

i zachęcił by aplikację sobie pobrać na telefon.                                                                           

Starosta Adrian Urbański powiedział jeszcze o Chodzieskich Targach Gospodarczych, które 

odbędą się w tym samym czasie co bieg bez spiny. W tym roku jest trzydziestolecie 

Chodzieskiego Klubu Gospodarczego, dwudzieste siódme targi gospodarcze. Jeżeli ktoś 
chciałby wziąć czynny udział w tych targach, to serdecznie zaprosił.                                                                                           

Radny Mateusz Krojenka stwierdził, że na dzisiejszej sesji podjęli uchwałę odnośnie 

wynagrodzenia starosty, dyskusja w tym punkcie była dosyć burzliwa. Dobrze wiedzą, że 

urząd starostwa tworzą pracownicy urzędu, jak i pracownicy jednostek podległych. Myśli,              
że starosta też doceni ich wysiłek, zaangażowanie w pracę konkretną podwyżką, bo dzięki 

wysiłkowi pracowników starostwo i powiat wygląda tak jak wygląda.                                                         

Radny Stanisław Tadej powiedział, że chciał zasygnalizować sprawę, która będzie spędzała 

sen z powiek, a mianowicie wprowadzanie Zielonego Ładu, który się przyczyni do tego, że 

będą mieli bardzo drogą energię elektryczną. Dlatego, że będzie z tych źródeł odnawialnych, 

które non stop nie mogą pracować, tylko muszą je zastąpić inne. I te inne dużo kosztują,                                   
i trzeba pieniądze dawać. Będą coraz wyższe rachunki dla odbiorców indywidualnych, jak 

również dla jednostek powiatowych. Druga kwestia to, w ślad za energią,  będzie się 
zmniejszać ilość pracy i będzie wzrastać bezrobocie. Jako radni, starostowie, czy zarząd 

bezpośredniego wpływu na to nie będą mieli, ale pośredni mogliby mieć bardzo duży.                

Tylko trzeba uderzyć do właściwych drzwi czyli zacząć od parlamentarzystów i 

europarlamentarzystów, którzy teraz milczą żeby w jak najlepszym, dla siebie, stosunku 

wygrać wybory, a po wyborach będzie się dziać. Nie wyobraża sobie tej sytuacji, jak ludzie 

będą w stanie utrzymać się z kosztami ogrzewania, prądu, pracy i tak dalej. Młodzi Polacy 

zaczną wyjeżdżać zagranicę. Oczekiwałby konkretnych planów, projektów jak do tego 

przystąpią, bo będzie licytował, na każdej sesji będzie mówił, coraz głośniej i coraz 

poważniej. Nawet będzie zapraszał ludzi żeby pokazać  jacy są bezradni.                                                          

Wicestarosta Mariusz Witczuk powiedział, że bardzo chętnie się spotkają, będą wspólne 

radzili, jak te problemy rozwiązywać, które mają zasięg krajowy. Prosił żeby radny próbował 

wprowadzić swój pomysł w życie. Chętnie do tego grona dołączą, jego pomysłów 

wysłuchają, być może jakieś swoje pomysły będą mieli żeby ten problem rozwiązać.                 
Bardzo chętnie zaproszą parlamentarzystów północnej Wielkopolski, a może i dalej żeby               

te uwagi przekazywać. 

Ostatnim punktem porządku obrad  było 

9. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita wobec wyczerpania porządku obrad podziękował 

wszystkim za przybycie i o godz. 15:55 zakończył II sesję Rady Powiatu Chodzieskiego. 
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